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KURÁŽ
Odhalte svou výjimečnost!

Překonejte překážky
a žijte s vášní!

SAM BRACKEN



Tuto knihu věnuji Isaiahu Beaumontovi Brackenovi, svému 
úžasnému prvorozenému synovi. Z hloubi své duše, srdce i ve 
svém širokém vědomí tě miluji, Beau. V životě jsi prošel mno-
hým, a stejně jdeš dál. Výzvami se prokousáváš s ohromnou 
statečností, houževnatostí, vášní, následuješ přitom hluboký 
smysl, a především do toho všeho vkládáš svou kuráž. Máš 
čisté a dobré srdce. Pozoruji, jak procházíš ohromnými zkouš-
kami, díky kterým rosteš, a jak se z tebe stává úžasný muž. 
Děkuji za to, jakým jsi hrdinou a jak se ještě větším hrdinou 
stáváš.
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PŘEDMLUVA

Bill Curry

Společně s vírou a láskou k mé rodině je schopnost ustát 
to, co je potřeba, jedním ze základních pilířů mého života.

Sam Bracken také ztělesňuje tento druh síly, podobně 
jako další lidé, které jsem poznal. Dlouho předtím, než jsem 
Sama potkal na Georgia Tech, kde jsem byl trenérem, sám 
už věděl, co to znamená mít kuráž a jak si poradit s těžký-
mi životními výzvami. Dlouho předtím, než měl kolem sebe 
všechny ty podpůrné mechanismy v podobě trenérů, učitelů 
nebo poradců, kteří mu pomáhali, musel si sám v sobě vy-
pěstovat onu velikost ducha, která pramení hluboko uvnitř. 
Dokázal to díky schopnosti zvládat ohromné životní výzvy 
s odhodláním a radostí.

Jako dítě prošel Sam zkouškami, které by většinu z nás 
nadobro srazily k zemi. Vyrostl na periferii v prostředí kri-
minálních gangů. Byl zanedbávaný, zneužívaný a rodina se 



ho opakovaně zřekla. Drogy a alkohol byly v jeho životě 
denním chlebem. Přestože byl jen dítě, něco uvnitř mu sdě-
lilo, že takový život není nic pro něj. Neměl žádné výhody, až 
na osobní sílu a disciplínu – a ve sportech exceloval. V době, 
kdy přišel hrát na Tech, měl nám ostatním tedy už hodně 
co předávat o tom, co to znamená mít kuráž.

Učil jsem také na Baylor School, uznávané škole ve měs-
tě Chattanooga v Tennessee. Motto této školy zní magna-
nimitas, což v latině znamená „velikost ducha“. Na Bayloru 
jsme se učili, že se nestanete tím člověkem, kterým v životě 
máte být, dokud v sobě onoho velkého ducha nerozvinete. 
Myslím, že magnanimitas je tou kuráží, o které Sam mluví.

Dovolte, abych to vysvětlil. Ve sportu jsem postupoval 
pomalu. Mezi hráče první sestavy jsem se dostal až po čtvr-
té hře ve čtvrtém ročníku. Neposouval jsem se a ani jsem 
v tom na sebe nijak netlačil. Ale ke konci jednoho tvrdého 
finálového zápasu, do kterého kluci z mého týmu dávali 
všechno, jsem si s ostudou uvědomil, že můj dres je stále 
čistý! Najednou jsem se styděl tak, že jsem se rozhodl, že 
už se to nikdy nestane. Začal jsem se snažit a díky jedno-
mu z mých skvělých trenérů Johnu Robertu Bellovi jsem se 
dostal do posilovny. Makal jsem, dokud jsem nezažíval po-
cit, o kterém Sam v této knize mluví – radost, kterou cítíte 
hluboko v sobě, protože ze sebe dáváte všechno a děláte to 
nejlépe, jak jen umíte.

Nakonec jsem se dostal do výběru Národní fotbalové 
ligy jen tak tak. K mému největšímu úžasu si mě vybral tým 
Green Bay Packers. Vince Lombardi, proslulý trenér toho-
to slavného týmu, pracoval evidentně celou noc a vybral 
devatenáct hráčů, až nakonec celý vyčerpaný řekl svým 
lidem, aby ta dvacátá volba byla „něco legračního“. Tou 
„legrační“ volbou jsem byl já. A tak když jsem to šel jako 



podměrečný centr za Packers zkusit, řekli mi, abych vyra-
zil a blokoval Raye Nitschkeho. Byl to jeden z nejtvrdších 
linebackerů v historii fotbalu. Nitschke byl tak nezdolný, že 
nejenže přežil, když se na něj skácela obrovská ocelová věž 
pro trenéra, ale dokonce vstal a hrál dál. A mým úkolem 
bylo tohoto borce blokovat.

No, když jsem se o to pokusil poprvé, rozbil mi obličejo-
vou masku a zlomil nos, odrovnal mě. Musel jsem se rozhod-
nout, jestli to zkusím znovu. Hluboko uvnitř jsem cítil, že 
bych nesnesl, kdyby mě Packers vyloučili z týmu, a tak jsem 
ho praštil a znovu jsem ho bouchal a v nastalé kolektivní 
rvačce rozbíjel jednu helmu za druhou. Moje nitro mi říka-
lo: „Buď ho zablokuj, nebo to rovnou zabal.“ Díky tomuto 
rozhodnutí (a také protože nás Lombardi neustále pozoro-
val) jsem ale nakonec jako týmový hráč obstál. Nikdy jsem 
nebyl Rayem Nitschkem, ale myslím, že jsem se vypracoval 
na toho nejlepšího hráče, kterým se Bill Curry mohl stát.

Paradoxně jsem ten nelítostný boj miloval. Když ležíte 
na hřišti naprosto vyčerpaní po vítězném zápase, všechna 
ta bolest a ochromení vám připadají jako velmi nízká cena, 
kterou jste zaplatili. Podobně ve chvíli, kdy žena rodí, není 
možné od sebe oddělit tu nevyslovitelnou bolest a radost. 
V okamžiku, kdy vidí dítě, ví, že to všechno stálo za to. To 
je kuráž. Cítíte nesmírnou radost, protože jste do toho dali 
všechno a protože právě prožíváte svoje osobní vítězství.

Máte-li kuráž, po chvíli si na bolest zvyknete. Víte, že 
budete vynikající. Když překonáte sami sebe, je to omam-
ná záležitost. V těle nastane chemická reakce a vy začnete 
prožívat pocit, kterého nemůžete dosáhnout žádným jiným 
způsobem.

Lidé, kteří udělali totéž, co Sam, začnou tu dřinu milovat. 
Ostatní, kteří nikdy nedospějí k tomu, aby dřinu vnímali 



jako něco, co je posune dál, se nikdy nestanou skutečnou 
součástí týmu. Nikdy neprožijí radost týmu, ve kterém kaž-
dý platí svoji cenu.

Sam Bracken ví, co je to kuráž. Nepochází z prostředí 
jako já – z pěkného předměstí a domova s podporující má-
mou a tátou. Na rozdíl od mnoha jiných nebyla Samova 
cesta ke stipendiu vůbec snadná – získal ho, protože si ho 
skutečně zasloužil. Mám Sama rád a respektuji ho, podobně 
jako kohokoli, koho jsem kdy poznal, i z toho důvodu, že 
mě naučil tolik o tom, co znamená mít kuráž.

Tato kniha může být zdrojem naděje a inspirace kaž-
dému, kdo v životě čelí velkým výzvám. A kdo ne? Učí nás 
pravdu, a sice že skutečná radost přichází v životě díky 
tomu, že vykonáváte náročné úkoly, nasloucháte svému 
nitru a také milujete dřinu, díky níž se stáváte tím nejlep-
ším člověkem, jakým jen můžete být.

Bill Curry je ve světě amerického fotbalu legendou. Byl hlavním 
trenérem na některých z nejlepších fotbalových škol v Ameri-
ce – Georgia Tech, Alabamská univerzita, Kentucká univerzita 
a nakonec Státní univerzita v Georgii. Hrál za Georgia Tech 
a pak deset sezón s týmy Green Bay Packers, Baltimore Colts, 
Houston Oilers a Los Angeles Rams. Bill Curry je všeobecně 
oceňován za svoji charakternost a moudrost. Je autorem kni-
hy Ten Men You Meet in the Huddle a své hráče považuje 
za své „milované chlapce“. Říká: „Tím nejúžasnějším v mém 
životě hned po mé rodině jsou mí chlapci.“



ÚVOD

KURÁŽ! 
Pár myšlenek na začátek…

V dětství mě znásilňovali. Můj zločinecký nevlastní otec 
a sadistický starší bratr mě týrali. Máma se psychicky 
zhroutila a opakovaně se mě zřekla. Zapálili mě, byl jsem 
živým terčem, do kterého se trefovali šipkami, sexuálně mě 
zneužívali, podlehl jsem alkoholu i drogám, a to vše jsem 
stihl do svých devíti let!

Když mi bylo dvacet, poté, co jsem překonal léta utrpení, 
zneužívání a zanedbávání, se mě moje terapeutka zeptala: 
„Same, měl bys být mrtvý, mohl jsi zešílet nebo být ve věze-
ní, ale nejsi. Jak to?“

Nemohla přijít na to, co způsobilo, že jsem byl za těžký 
boj, kterým jsem prošel, vděčný. Nebyla si schopná předsta-
vit, jak jsem mohl přežít ty hrůzy, které jsem jako dítě zaží-
val, a už vůbec ne, jak se mi navzdory tomu všemu mohlo 



dařit. Nepochopila, odkud pramenila síla, díky které jsem 
vynikal, zdokonaloval se, rostl a z každé situace vytěžil jen 
to nejlepší.

Objasnil jsem jí dvě tajemství, která byla pro můj život 
zásadní.

Prvním byla moje schopnost naslouchat, rozumět a řídit 
se vlastním niterným pocitem, intuicí, díky čemuž se mi žilo 
lépe a nemusel jsem se jen brodit bahnem. Měl jsem velmi 
hluboko v sobě něco, co mi říkalo, že za tím vším, co jsem 
si jen uměl představit, je v mém životě záměr a všechno 
dává smysl – a já jsem měl odvahu za tím jít. Každé zkla-
mání, každá výzva a obrovské nesnáze, se kterými jsem se 
potýkal – tohle vše mou duši naplňuje vděkem.

Druhým tajemstvím byla hrstka silných a pozitivních 
lidí – můj „hecířský kruh“ – lidé, kteří ve mně viděli vlast-
nosti, které jsem v sobě ani sám nebyl schopen zahlédnout. 
Ve fotbale se před každým utkáním semkneme do hloučku. 
V týmu využíváme předností každého naplno. Volíme stra-
tegii hry, aby každý věděl, co má dělat. Dospěl jsem k názo-
ru, že každý potřebuje svůj „osobní hlouček“ lidí, na které 
se může spolehnout a obrátit ve chvíli, kdy potřebuje po-
moc. V mém případě dělali členové mého osobního kruhu 
všechno možné i nemožné, aby mi, pouhému dítěti, pomohli. 
Z ne zcela zřejmého důvodu mě měli rádi a ukazovali mi, 
jak změnit svůj pohled na budoucnost a jak si vytvořit jas-
nou vizi, jak nalézt vlastní smysluplnou cestu, na které se 
nachází množství energie. Učili mě, jak dosahovat cílů a jak 
se starat o to, aby vše fungovalo a aby se mi dařilo.

Každý někdy spadne do bláta. Jak tedy z té kaluže vstát 
a závod nakonec vyhrát? Každý člověk tady na Zemi pro-
žívá bolest a zdolává překážky. Ne každý se ale díky těmto 
výzvám posouvá dál. Hodně lidí tráví své dny v zahořklosti 



a zlobí se při každé maličkosti, kterou se musejí zabývat. 
Dva lidé mohou zažívat totožnou situaci nebo narazit na 
stejnou okolnost. Jeden se z ní poučí, rozvine svou empa-
tii, získá zpětnou vazbu, něco si uvědomí, a to vše přispěje 
k jeho rozvoji, zatímco druhý nechá problém hnisat, neustá-
le se vrací ke své nespokojenosti, naštvává se a upíná se ke 
svému statusu oběti jako k výtvoru nevyčíslitelné hodnoty. 
Jeho život je plný utrpení a bolesti.

Každou chvíli slýcháme od lidí, kteří to s námi myslí dob-
ře: „Zkrátka se od toho oprosti. Odhoď svou zahořklost a dí-
vej se na svět z té lepší stránky.“

Dobrá rada. Nikdo vám ale neřekne, jak na to.
A proto jsem napsal tuto knihu. Na základě vlastní zku-

šenosti bych se s vámi rád podělil o to, jak následovat své 
niterné pocity, získat odvahu a realizovat v životě to, co 
člověku dává smysl.

Někde jsem slyšel, že se stáváme odrazem všeho, čím 
jsme v životě prošli. Naštěstí pro mě jsem se dokázal opros-
tit od některých významných komplikací, kterým jsem čelil 
v rané fázi svého života. Stále si s sebou z minulosti nesu 
svoje výzvy, dnes už ale nejsou těžké. Z nesnází, se kterými 
jsem se potýkal, čerpám sílu. Jsou pro mě darem – přináše-
jí mi inspiraci, sílu a rozvinul jsem díky nim svou empatii. 
Toto vše mi pomáhá osvětlovat svou cestu a pomáhat dru-
hým na té jejich.

S pomocí svého vnitřního hlasu a odvahy jsem dospěl 
až sem. Přestože jsem žil na ulici, dostudoval jsem střední 
školu s průměrem 1,1. Protože jsem také hrál výborně fot-
bal, získal jsem stipendium, které pokrylo kompletní ná-
klady na studium na Technologickém institutu v Georgii. 
Na cestu z rodného Las Vegas do Atlanty jsem vše, co jsem 
vlastnil, sbalil do oranžové sportovní tašky přes rameno. 



Dnes mám úžasnou rodinu, vystudovanou vysokou školu 
a pracuji na vedoucí pozici pro skvělou společnost. Každým 
rokem si moje přednášky vyslechnou desítky tisíc lidí. Od 
ředitelů velkých korporací po vězně ve federálním vězení. 
Nalezl jsem v životě to, co mi dává smysl, a každý krok na 
své dosavadní cestě jsem udělal rád.

„Zlaté medaile ve skutečnosti nejsou vyrobeny ze zla-
ta – nýbrž z potu, odhodlání a vzácné slitiny jménem 
kuráž.“

Dan Gable,  
olympijský vítěz v zápase ve volném stylu

Co je vaším snem? Co skutečně rádi děláte? Čím při-
spíváte světu? Jak můžete využít svou hlavu, srdce a svou 
kuráž na cestě k radosti a úspěchu, místo abyste se bez 
cíle a smyslu s nijak valnými výsledky dřeli a trpěli přitom?

To je někdy otázka na celý život. Jak to, že někteří z těch, 
kteří v životě vykazují pevnou vůli, bývají sraženi na kole-
na? Napínají své síly, bojují a dřou se, ale neprožívají žád-
nou radost: „Nenávidím tuto práci / toto město / tuto školu / 
tuto rodinu / tento život.“ Fantazírují o životě bez stresu, 
námahy nebo bolesti.

Pak jsou lidé, kteří jsou aktivní stejně, nebo ještě více, 
snaží se skutečně naplno a milují přitom každou minutu, 
kdy se mohou realizovat. Bolest cítí stejně jako všichni 
ostatní, někdy se ale zdá, jako by ji ani nevnímali. Také 
slouží, potýkají se s problémy a obětují se, ale to vše jim 
přináší radost.

V čem jsou tito lidé jiní? Mají KURÁŽ! Otázka „Proč já?“ 
je přirozeně nenapadá. Zaměřují se na to, jak mohou věci 
zlepšit. Život bez stresu nebo bolesti by pro ně postrádal 



smysl. Nefantazírují o životě bez námahy, protože takový 
život by vnímali jako laciný.

Cokoli, čemu má smysl se věnovat, vyžaduje kuráž. Stej-
ně tak cokoli, co dělám a na co třeba i nadávám. Rozhod-
nout se vstát, promluvit sám za sebe, začít nový život, dě-
lat změny nebo učinit obrat o sto osmdesát stupňů, to vše 
chce odvahu.

Volit si v životě to, co člověku dává smysl, vyžaduje od-
vahu. Může to znamenat odejít z ucházející práce a začít 
se věnovat činnosti, pro kterou je dotyčný zapálený. Nebo 
také někoho milovat, založit rodinu, zaslíbit se této lásce – 
a svému závazku dostát. Může to znamenat přispívat k pro-
měně tohoto světa.

Aby mohl drogově závislý požádat o pomoc, musí mít 
kuráž. Sexuálně napadená osoba musí mít odvahu, aby ná-
silníka označila. Oběť domácího zneužívání potřebuje kuráž, 
aby řekla „dost“ a zneužívajícího partnera opustila. Vyžadu-
je odvahu postavit se za to, čemu věříte. Může vám to pálit 
a můžete být pro něco upřímně zapálení, ale ve chvíli, kdy 
stojíte na hraně rozhodnutí, chce to kuráž udělat skok na 
druhou stranu.

Každý může mít kuráž. Ta chvíle, během které se vše 
změní, je dostupná každému. Nepotřebujete zvláštní zna-
losti ani čas – ale vědomě se během rozhodování zastavit 
a naslouchat tomu, co vám říká vaše vnitřní vedení. Nezna-
mená to se do něčeho slepě nebo bezhlavě vrhnout. Zname-
ná to vědět, že to nebude jednoduché, příjemné a někdy se 
vám to ani nebude líbit, ale že to bude stát za to. Bude to ta 
správná volba a bude to úžasné!

V jednom okamžiku, po dlouhém, náročném dni, po kte-
rém únavou necítila nohy, učinila Rosa Parksová se ztěžk-
lým srdcem a s vědomím jistých následků vlastního konání 



odvážné rozhodnutí. Odhodlala se neuvolnit v autobusu 
místo bílému muži. Během jediné chvíle změnila jediným 
rozhodnutím historii – protože měla kuráž.

V procesu rozhodování nás vede znalost. Díky tomu, že 
máme srdce, nám na dané věci záleží. Kuráž nám ale říká: 
„Teď nastal ten okamžik, kdy je potřeba jednat!“

V této knize bych vám chtěl ukázat, jak si můžete vy-
pěstovat schopnost naslouchat vlastnímu vnitřnímu vede-
ní a odvahu, které vás povedou k naplnění vašeho vlastní-
ho smyslu života. Ať už to jsou šéfové firem, kteří se snaží 
splnit přísně vytyčené cifry, nebo lidé, kteří se pokouše-
jí zhubnout, všichni vědí, že existuje jedna věc, která jim 
umožňuje vnímat hluboký smysl života. Dosáhnout jí, to je 
však zcela jiný příběh. Vyžaduje to kuráž – houževnatost, 
nadšení a pevná, odvážná rozhodnutí. Tato kniha vás naučí, 
jak k tomu všemu dospět – jak se v životě prostřednictvím 
energie a odhodlání smysluplně realizovat a moci zažívat 
čistou radost.



ČÁST 1
Následuj svou kuráž

Objevování základních instinktů  
aneb Jak se v životě nechat vést svou vášní!



KAPITOLA 1

Co ti sděluje nitro a kam tě vede kuráž?

Jakou jasnou, nepochybnou zprávu slyšíte v hloubce sebe 
samých? Předává vám informace o vášni a cíli, pro který 
byste měli žít. Nemusíte se ptát, co máte dělat se svým ži-
votem – v hloubi své duše to víte.

Jednoho jarního dne, tehdy, kdy ještě není moc teplo, se-
kal mladý muž dřevo. Zahřál se na slunci, které pak zalezlo 
za mrak. To muže opět zchladilo. Rozmáchl se velkou se-
kerou, udělal pohyb lehký i těžký zároveň. Byl to přirozený 
a zkušený úder.

Dřevorubec takto pracoval hodiny a čekají ho další hodi-
ny, kdy s prací stále nebude hotov. Zítřek bude stejný, pozítří 
a popozítří také… Většina lidí by možná takovou práci nená-
viděla. Je tvrdá, špinavá, jednotvárná, a dokonce nebezpečná.

On ji ale miloval.
Jak to?



Tuto otázku se pokusil zodpovědět básník Robert Frost 
v básni Dva tuláci za blátivého jara:

Naštípal jsem kvalitní dubové špalky
z kmene urostlého jako samotný pařez, na kterém 
sekám dřevo.
Pokaždé jsem se trefil, štípal jsem po létech,
kousky odpadávaly čisté, bez třísek, jako puklé ka-
meny.

Dřevorubce těšilo odštípnout každý kousek dřeva po lé-
tech tak, aby byly špalky hladké. Byl hrdý na to, že byly 
bez třísek. Aby se každý špalek povedl, nevyžaduje to jen 
zručnost, ale i chuť štípat dřevo. Svou práci dělal správně, 
protože mu na ní záleželo.

Možná si pomyslíte, že jsem nikdy předtím nepocítil
váhu nad hlavou napřažené sekery,
nohy k zemi jako přibité,
hru měkce se zatínajících svalů,
plynulý pohyb a vlhko v jarním horku.

Každý úder sekery byl jako úplně první úder, který dřevo-
rubec kdy udělal. Slyšíte o lásce na první pohled, o hudeb-
níkovi, který poprvé slyší piano, nebo o letci, který poprvé 
pilotuje letadlo. Jen díky tomu, že tento muž cítí sekeru, 
půdu pod nohama a své zatínající se svaly, je šťastný.

Mým životním záměrem je propojit
svou zálibu s povoláním,
podobně jako když se mé obě oči spojují v jeden po-
hled.



Stanou-li se při smrtelníkově úsilí vášeň a potřeba 
jedním
a práce hrou,
naplníme to podstatné,
co kdy v nebi a pro budoucnost bude mít význam.

Dřevorubec si je vědom důležité pravdy, a sice že podaří-li 
se člověku propojit práci se svou zálibou, bude se mu v ži-
votě dařit. Co to znamená?

Nuže, zprvu to nedává smysl, protože záliba je něco, co 
vykonáváte mimo své povolání. Hrajete-li tenis, luštíte-li su-
doku nebo malujete-li, bavíte se tím. Povolání je na druhé 
straně vážná záležitost. Je to práce, profesní a životní dráha. 
Jak tedy můžete svou práci propojit s koníčkem?

Nemyslete si, že vám navrhuji, abyste se začali živit luš-
těním sudoku nebo abyste se stali profesionálním tenistou 
(přestože taková povolání skutečně lidé také vykonávají). 
Myslím, že Frost mluví o propojení toho, co v hloubi své 
duše milujete, s tím, co potřebuje svět: „Stanou-li se vášeň 
a potřeba jedním a práce hrou, naplníme to podstatné.“

Básník sděluje, že stane-li se pro vás práce a to, čím se 
bavíte, tímtéž, začnete skutečně žít, místo abyste si jen vy-
dělávali na živobytí.

„Cena, kterou zaplatíte za privilegium vlastnit sebe sa-
mého, není nikdy příliš vysoká.“

Friedrich Nietzsche

Na sekání dřeva vidí dřevorubec něco, co se mu zamlou-
vá. Při práci si hraje. Nikdo neví, proč má tento muž svou 
práci tak rád – prostě má. Nikdy nad tím nepřemýšlel a tuto 
práci ani neplánoval. Vždy ji zkrátka dělal a touží ji dělat 



dál. Ve chvíli, kdy nepracuje, by se rád ke své práci vrátil. 
V okamžiku, kdy seká, s tím nechce přestat.

Většina z nás tohoto dřevorubce nechápe. Wall Street 
Journal uvádí, že těžba dřeva je tou nejhorší z „3N“ prací 
(„nečistá, nebezpečná a náročná“).1, 2 Můžeme si myslet, že 
dřevorubec je blázen. Ale není na nás, abychom ho soudi-
li. Jeho touha být dřevorubcem pramení z místa, které má 
hluboko v sobě. Vyvěrá z jeho nitra!

Pojďme zjistit, zdali jste osobou, která má kuráž. Udě-
lejte si tento malý test. Až ho dokončíte, sečtěte si body 
a v klíči si přečtěte, jestli jste odvážnou osobou, která se 
nechává vést svým nitrem.

MÁTE KURÁŽ?

Jsou následující tvrzení pravdivá? Odpovídejte ano – ne.

1. Nechají-li se odvážní lidé vést svou vášní, nezasta-
vují se.

2. Mít kuráž znamená mít pokoru.
3. Riskování vyžaduje kuráž.
4. Statečná osoba neodchází z rozehraného boje.
5. Být něžný a laskavý vyžaduje kuráž.
6. Odvážní lidé jsou šťastní.
7. Skutečná radost pramení ze zvládání těžkých, boles-

tivých záležitostí.

1 „3D“ jobs („dirty, dangerous and difficult“) – pozn. překl.
2 Career and Job News. Wall Street Journal [online]. 12. 9. 2010. Do-

stupné z: http://www.careerjournal.com/jobhunting/change/
20020507-lee.html


